
Interpelace  

Buďánka II. 

Interpelovaný: Starosta Mgr. Jaroslav Pašmik, MBA 

 

Vážený pane starosto,  

 na zasedání Zastupitelstva MČ Praha 5 dne 17. ledna 2023 jsem se dotazoval na vývoj 

a záměry Rady, pokud jde o kolonii Buďánka v Košířích.  

Od mého dotazu uplynul měsíc a půl, který byl jistě naplněn snaživou prací, takže se Vás 

dovoluji znovu tázat:  

1. Jaký je vývoj ve věci uzavření smluv o výpůjčce?  

2. V jakém režimu a rozsahu bude provozováno informační centrum na Buďánkách?  

Pokud jde o moji třetí otázku z lednové interpelace, jsem trochu na rozpacích z Vaší 

nicneříkající odpovědi. Přemýšlím, zda jste mi nechtěl odpovědět či zda Vaše Rada nemá 

ponětí, co chce s nemovitým majetkem na Buďánkách dělat, nebo zda došlo k nepochopení 

textu a toho, na co jsem se ptal. Zajisté jsem se neptal, zda se „necháte vést Manuálem 

revitalizace“, tím se řídit musíte, resp. závazným vyjádřením orgánů státní správy v této věci. 

Také jsem se neptal, zda „probíhají jednání o dalších záměrech“. Chcete mi touto odpovědí 

snad říct, že současná Rada nemá žádnou představu, jak s takto významným majetkem naložit? 

To by bylo poněkud ničemné a smutné. Ergo, tážu se znovu:  

3. Jaké záměry využití majetku v kolonii Buďánka má Vaše Rada?  

Děkuji za Vaši odpověď.  

 

Smíchov, 7. března 2023 

 

 

Bc. Martin Damašek, M.A.  

Zastupitel MČ Praha 5  

 

 


